
Beste griffier en voorzitter,

Ik realiseer me dat ik laat ben met dit verzoek. Maar omdat er is afgesproken dat er geen VAO’s 
worden gehouden, in ieder geval zo min mogelijk, zou ik willen verzoeken of het AO over 
hersteloperatie kinderopvangtoeslag een notaoverleg kan worden, zodat we daar moties kunnen 
indienen. 
Mijn collega Alkaya zal het verzoek doen als dat nodig is, omdat ik helaas niet deel kan nemen door 
andere werkzaamheden. 

Met vriendelijke groet,

Renske Leijten
SP Kamerlid Financiën en Europa


